
Referat bestyrelsesmøde i Film6000, (22. april 2025) 
Deltagere: Børge Brink, Charlotte Korsgaard, Robert Veilis, Thomas Beck, Anders Davidsen, 
Karsten Jensen, Henriette Graversen og Pia Bruhn + suppleant Jette Randrup 
 

Nr. Punkt  
(* = fast punkt, jf. 
forretningsorden) 

Referat 

1* Valg af referent Anders 

2* Godkendelse af 
dagsorden 
 

Godkendt 

3* Økonomi, herunder 
budgetopfølgning og salg 

Robert har snakket med Svend Poulsen, som var bestyrelsens 
mangeårige kasserer indtil for relativt få år siden. Fra ham har 
Robert fået vejledning i at sætte budgettal overskueligt op, men 
det er stadig ikke hans langsigtede ønske at fortsætte som 
kasserer. Han håber, at vi kan finde en fagligt stærk kasserer 
eksternt. Disse hænger dog ikke på træerne. 
 
Bestyrelsen vedtog, at daglig leder og kasserer mødes minimum 
én gang i kvartalet og gennemgår nøgletal i budgetterne. Målet 
er, at kasserer bedre kan orientere den øvrige bestyrelse om 
aktuelle tal. 
 
Anders foreslog at gøre det til et obligatorisk punkt for 
bestyrelsen at drøfte prisniveauet på billetter. Det blev vedtaget 
at lave årligt tjek op til generalforsamlingen. I forvejen er prisen 
på foreningskontingentet et årligt punkt at tage stilling til. 

4* Huset 
 

Karsten er tovholder på “Vision 2027”, som vedrører ambitionen 
om at skaffe nyt udstyr til eksisterende sale samt en helt ny sal i 
det nuværende loungeområde. 31. marts havde arbejdsgruppen 
første møde, hvor de definerede rammerne for projektet.  
 
Går alt som håbet, vil sal 1 og 2 være opdateret i 2026, og sal 3 
indvies i 2027. Der er lagt et forsigtigt budget på 3,5 millioner 
kroner, hvoraf størstedelen kommer fra fonde og sekundært 
såkaldt ‘crowdfunding’. Sidstnævnte har sin egen 
arbejdsgruppe, men er to sider af samme overordnede mål. 
 
Bestyrelsen vedtog en forsøgsordning om at benytte 
undertekster på alle de danske film, hvor vi får det tilbudt fra 
filmdistributører. Pt viser vi danske film med tekster om 
mandagen, men Thomas argumenterede for, at det kun ville 
blive mere bøvlet at administrere i praksis at skrue op for 
konceptet - med mindre vi gør det 100 procent på de relevante 



film. Nogle i bestyrelsen nævnte signalværdi og tilgængelighed 
som argumenter for deres støtte til ordningen. Den 4. november 
i år evaluerer bestyrelsen prøveperioden og tager her stilling til, 
om den skal gøres permanent eller ej. 

5* Frivillige 
 

Caféens fremtid er naturligvis stadig et meget vigtigt emne for 
bestyrelsen, og vi drøftede blandt andet, hvad det rent 
lavpraktisk vil kræve af frivillige, hvis driften af Nicolai Café 
kommer på biografens egne hænder, når den nuværende 
forpagtningsaftale udløber til sommer. 
 
Thomas har skitseret for bestyrelsen, hvordan en vagtplan i 
grove træk kan se ud. Helt overordnet bliver der skruet op for 
arbejdstid og forventninger. Dette bakker bestyrelsen op om. 
Detaljer vil blive præsenteret af Thomas til det næstkommende 
frivilligmøde 6. maj. 
 
Generelt vil vi opfordre alle frivillige til at give bestyrelsen mere 
feedback eller foreslå ønsker til fremtidige drøftelser. 

6* Orientering fra formanden, 
daglig leder og 
bestyrelsesmedlemmer 
 

Daglig leder viste med tal fra ebillet, at vi pr. 22. april lå 
marginalt over rekordåret 2024 med ca. 1 procent. Det er i sig 
selv tilfredsstillende - særligt fordi biografmarkedet i Danmark 
som helhed er nede med 7 procent sammenlignet med 2024. Vi 
kan dermed fortsat være stolte af at være en positiv undtagelse i 
en presset branche. 

7* Næste møde Bestyrelsen mødes ekstraordinært 27. maj klokken 17. Det 
skyldes især, at beslutningen om caféens fremtid ikke kan 
udskydes meget længere. 

8* Evt.  Børge foreslår, at vi sætter os sammen med JV om et 
vælgermøde til kommunalvalget. Vi har en naturlig interesse i at 
få kulturpolitik højt på politikernes dagsorden, og Sal 1 er oplagt 
til et sådant arrangement. Børge lover at lave et udkast, som vi 
kan sende til JVs lokalredaktion i Kolding. 
 
Apropos JV besluttede bestyrelsen, at Thomas som 
udgangspunkt er vores pressekontakt til dem. Skulle han være 
forhindret eller på ferie, kan bestyrelsesleder eller en anden fra 
bestyrelsen eventuelt udtale sig i stedet. 
 
På bestyrelsesmødet ville Charlotte Pipenbring gerne have 
deltaget som ekstern rådgiver ift. sin store viden om cafédrift. 
Hun var forhindret, fordi mødet næsten lå oven i hendes egen 
åbningsreception af Tobbers i Dalbygade, men hun vil fortsat 
gerne hjælpe på et senere tidspunkt. 
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